
Årsmelding 2025 for Bergen og Omegn Modellbilklubb. 

 

1. Styret 2025 

Styrets sammensetning i perioden 2024/2025 

Leder: Peter Stein til nytt valg ekstraordinært valg i mai, deretter  Anna Søgnesand 

Nestleder: Vegard Mikkelsen 

Styremedlemmer: Adrian Søgnesand, Stig Reitan, Ola Olsen, Bjørn Tore Helland 

Vara: Tom Havre, Kjetil Stenseth Henruksen 

Kontrollkomite: Jostein Helland, Torstein Tveit.  Vara: jan Roald Eik 

Valgkomite: Arve Hagesæter, Rune Bjelkevik 

 

2. Styrets aktiviteter 

Styret har gjennomført 9 styremøter i 2024/2025. (protokoller utlagt på www.bombk.no) 

Kommunikasjon i styret utover møter er gjennomført på messenger, i egen styret chat. 

Viser til styreprotokoller nærmere om styrets prioriteringer og arbeid i perioden. 

Støtte til drift/sponsor 

- Vi mottok i 2024 støtte fra ulike hold, grasrotandelen, Bergen kommune, NMF, NIF 

og lokale sponsorer til arrangementene våre. Alt står oppført i regnskapet. 

 

3. Medlemsutvikling i perioden 

Bergen og Omegn modellbilklubb sine medlemstall foregående året, 123 betalende 

medlemmer, 5 kvinner og 118 menn. 

 

4. Klubbens aktiviteter 

Det har vært svært positivt med klubbserie med både innendørs og utendørsløp. 

En stor takk til Bjørn Tore Helland som har stått i spissen for å dra det i havn og sette opp 

løp, takker også alle som har bidratt til klargjøring og organisering rundt dette. 

 

Klubbløp og konkurranser: 

10 februar - Bjørnafjorden Vinterserie runde 2 

16-17 mars – NM 1:10 Offroad Innendørs 

11 april – Bombk Offroad Serie runde 1 

http://www.bombk.no/


2 mai - Bombk Offroad Serie runde 2 

25 mai Norgescup runde 2 1/10 offroad – Nore Neset Raceway 

13 juni - Bombk Offroad Serie runde 3 

15 juni - Norgescup runde 3 1/10 off road – Marås Raceway 

27 juni – Bombk Offroad Serie runde 4 

15 august – Bombk Offroad Serie runde 5 

5 September – Bombk Offroad Serie runde 6 

26 September – Bombk Offroad Serie runde 7 

20 oktober - Bombk Offroad Serie runde 8 

17 november – Krafttak mot Kreft Løpet 2024 

1 desember – Gymsalen Open Runde 1 

8 desember - Bombk Offroad Serie runde 9 

28 desember – teamløp BRCA 

 

Status arrangementer 

NM 1/10 offroad innendørs 63 deltakere 

Norgescup runde 2 Nore Neset Raceway 39 deltakere 

Norgescup runde 3 Marås Raceway 44 deltakere 

 

Nore Neset Raceway – Kontakt Vegard Mikkelsen 

Har vært åpent hele året. 

Det har vært gjennomført dugnader, oppgradering av bane og baneområdet. 

- Mekketeltet, drenering og utbedring av ujevnheter på banen. 

-  

Os barneskole – Kontakt Vegard Mikkelsen 

Det er gjennomført 7 helger med innekjøring på Os barneskole gymsal med bra 

oppmøte.  

 

Marås Raceway 

Marås har vært åpent hele året. 

Det har vært gjennomført dugnader, oppgradering av bane og baneområdet. 

- Maling, hopp og tepper. 



BRCA – Bergen rc Arena 

Innendørsbanen har hatt fast kjøring for Team Junior hver onsdag kl 17-19 og andre 

medlemmer fra kl 19-21. 

 Det har ikke vært faste åpningstider utover dette pga manglende åpningsansvarlig. 

Kommunikasjon som gjelder åpningstider, har primært vært Facebook: BRCA- Bergen 

RC arena. 

Det har vært gjennomført dugnader, oppgradering av bane og baneområdet. 

- Nye hopp, rør, maling og kiosk området. 

 

Deltagelse i eksterne konkurranser 

Det er ikke deltatt eksternt 

 

Kurs 

Stevnelederkurs, Jurylederkurs, Usikkert på antall deltakere. 

Trenerseminar, Ola Olsen 

Hospiteringstur til EM, Anna og Vegard 

 

5. Uhell/skader 

Ingen 

 

6. Motorsportkonferansen 

Vegard Mikkelsen og Ola Olsen. 

 

7. Politiattester 

Anna er ansvarlig og har registrert etter hvert. 

 

8. Dugnadsarbeid 

Også i år har vi enkelte medlemmer som er veldig flinke til å stille opp på dugnader. 

Styret sender en stor takk til alle dere! 

Det er utført dugnader på alle baner og ved innendørskjøring på Os og hall til 

arrangement. 



Styret ønsker og minne medlemmer på at styreverv ikke automatisk betyr at de skal 

utføre den største delen av dugnadsarbeid i klubben. 

 Styret legger ned betydelig antall timer for å drifte klubben. Om flere har mulighet til å 

bidra med styreverv og dugnad så blir det mindre arbeid for enkelt personer. 

Man ser at klubben trenger flere personer som drar lasset sammen, manglende 

åpningsansvarlig går utover rekruttering. Vi er heldig som har en innendørsbane, 

dessverre står denne med mindre aktivitet enn ønsket pga uforutsigbare åpningstider. 

Dette er utrolig trist. 

Styret har stort ønske om en større deltakelse fra medlemmene våre i året som kommer! 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


